
 

 

Notulen MR vergadering maandag 16 januari 2024 

 
• Locatie: Meerwijkweg 

• Tijd: 20.00 - 22.00 uur 

• Notulist: Pim 

• Afwezig: Wappie, Jose, Janneke 

 

Onderwerp Tijd Inhoud/ 

Toelichting 

 Notulen 

1. Opening 5    

 Vaststellen 

Notulen 

0 Notule is vastgesteld  Notulen zijn vastgesteld. 

Graag allemaal reageren, ook 

wanneer je geen aanpassingen 

hebt. 

2. Mededelingen 5 Contact Jan karel/nick? Dit heeft Nick nog niet gedaan. 

Doet hij voor de volgende keer 

 

Schoolbezoek C.V.B.  

26 febr van 10.00 uur tot 13.00 

uur.  

Nick denkt dat hij dan wel kan. 

Zijn er nog meer vanuit de 

oudergeleding die willen 

aansluiten? Graag aangeven 

via de app!   

 

3. Concept 

jaarkalender 

2024 2025 

15 Ter instemming 

Door Jorg gedeeld 

 

Jorg legt uit hoe deze tot stand 

is gekomen. Rooster lijkt erg op 

dat van vorig jaar. Team wordt 

nog gevraagd om mee te 

beslissen over de startweek.  

 

Jorg geeft aan graag snel 

instemming te willen zodat hij 

daarna verder gevuld kan gaan 

worden.  Daarna wordt hij 

gedeeld en kunnen ouders al 

rekening houden met de vrije 

dagen.  

 

Hilde heeft een vraag over de 

tweedaagse en over 

Hemelvaart en Pinksteren.  

Jorg legt uit dat een 2-daagse 

officieel niet mag.   

Er mogen maar max 7 

onderbroken weken zijn. Hier 

zitten we al aan.  

 

Joyce geeft aan dat als je op 

donderdag en vrijdag werkt je 

meer dagen moet terugkomen.  



 

 

Jorg legt uit dat in de startweek 

het voor iedereen terugkomen 

is.   

 

We wachten nu de startweek af 

en laten het verder zo. 

4. Huisvesting / 

onderhoudsplan 

 

Locatieplan/ 

luchtventilatie 

25 Advies 

 

 

 

Stand van zaken, 

Informeren 

Er is geen update over de 

huisvesting.  

 

Jorg heeft gesproken met een 

ouder die hier een bedrijf heeft 

en bezig is om te bouwen bij de 

Empelse plas. Dit duurt al jaren. 

Hij heeft het advies gegeven om 

te gaan praten met bijv. een 

architect om plannen te maken 

om te verbouwen.  

 

Door er nu al over na te denken 

dan loop je straks voor op de 

verbouwing. Als je dit nu niet 

doet dan moet je straks op stel 

en sprong beslissingen nemen.  

 

 

Op de Zeis is het luchtinstallatie 

op het dak vervangen. Het 

systeem is nog wel hetzelfde. Er is 

dus een lichte verbetering.  

 

Jorg verwacht niet dat de MWW 

komend jaar aan de beurt komt 

om het luchtsysteem te 

vervangen. 

 

Nick vraagt of Jorg nog steeds 

denkt of er het meeste kans is 

dat de keuze zou gaan vallen 

op de MWW in plaats van de 

Zeis. Jorg geeft aan dat gezien 

de gymzaal en de ligging, hij 

denkt dat het 90 / 10 % richting 

MWW 

 

5.  Jaarplan 25 Informeren 

Jorg komt met voorstel 

planning 

 

Planning schoolplan staat in het 

gezamenlijk mapje.  

 

Alle bijeenkomsten staan daar in  

 

eind mei wordt het  voorgelegd 

aan de MR 

 

In juni moeten wij  toestemming 

geven hierop. Iedere 

vergadering wil Jorg ons op de 

hoogte brengen zodat we het 

kunnen blijven volgen.  

 



 

 

 

6.  Communicatie 

ouders-school 

 Mening vormend, 

advies 
Volgende vergadering stuurt Jorg 

vooraf jaarplan met aangegeven 

de passages met betrekking tot 

driehoek ouders leerlingen en 

school. 

Kan dan ook meegenomen 

worden in de schoolgids en nieuw 

jaarplan 

‘(notule nov) 

 

Omdat er nu weinig ouders zijn 

schuiven we deze door naar de 

volgende keer. 

 

Vanuit de MR gaat er een 

uitnodiging uit om ouders te 

vragen om bij de volgende MR 

avond aanwezig te zijn van 

20.00 uur tot 21.00 uur.  

Deze is 28 febr. 

 

Uitnodiging hebben we deze 

avond gemaakt.  

Doel zie hieronder:  

 

Tijdens deze vergadering gaan 
we in op de thema's: 
'samenwerking 't Wikveld en 
ouders', communicatie en 'het 
in kaart brengen van de 
ontwikkeling van kinderen'. 
 

 

7. Rondvraag/Acti

elijst 

10  -Joyce heeft de vraag of we 

komend jaar weer krimpen (met 

het aantal groepen)? Jorg heeft 

het nu niet scherp. Hij denkt dat 

dit waarschijnlijk hetzelfde blijft.  

 

Nick vraagt of Jorg iets merkt 

over het personeelstekort.  

 

-Jorg geeft aan dit wel degelijk 

te merken. Hij is veel bezig met 

het personeel rond te krijgen. Hij 

geeft aan dat er hier in Den 

Bosch een school is die 4 dagen 

les gaat geven. Ze krijgen het 

daar niet rond.  

 

Ouders en leerlingen merken 

hier gelukkig niks van.  

 

Vraag Nick: Hoe staat het met 

nieuwe methodes?   

 

We zijn bezig met een nieuwe 

rekenmethode. Hier is het team 

mee bezig.  

 

Voor wereldoriëntatie zijn we 

ook aan het zoeken Faqta en 

IPC hebben we nu gehad en we 



 

 

gaan nog een andere 

uitproberen.  

 

 

Vraag Els: Waarom is er voor 

gekozen dat Janneke IB is gaan 

doen.  

 

Jorg legt uit dat Janneke de 

opleiding gedaan heeft voor IB-

er en wilde het de komende 4 

maanden gaan doen. Janneke 

had heeft hier zelf een ambitie 

in.  

 

Els: wil graag extra uitleg over 

het kaartensysteem.  

Jorg wil het liever spelregels 

noemen.  

We gaan meer uitleg geven in 

een latere MR. ( spelregels en 

gedragshandboek) 

Voorstel is om voor de 

vergadering van 11 april de 

gedragsspecialisten uit te 

nodigen.  

 

 

 

 Volgende 

vergadering 

 * Datum: 28 februari 2024  

* Notulist: Wappie 

*Jaarplan 

* Meningvormend advies waar 

ouders voor uitgenodigd gaan 

worden. Dit zal zijn tussen 20.00 

uur en 21.00 uur.  

 


